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Referat - DS 

 

Tilstede: Laila Kristiansen, Eli Størksen, Pia Wirum, Karl Henrik Storhaug Reinås (Teams), 
Bodil Nordvik, Ayzun Uzun, Jurgita Fjugstad, Arja Pettersson, Olav Knutsen. 

Møtegruppe: Driftsstyret 

Møtested: Møterom på skolen. 

Møtetid: Torsdag 18.01.24, kl. 18.00 

 
Rektor ledet møtet fram til sak 03/24 
 
Sak 01/24 Godkjenning av innkalling  
Vedtak: Innkallingen godkjennes.  
 
Sak 02/24 Godkjenning av referat fra møtet 30.11.23 
Referatet ligger på skolens hjemmeside.  
Vedtak: Referatet godkjennes. 
 
Sak 03/24  Konstituering 
Reglement for driftsstyrer i Oslo er sendt til medlemmene. Rektor viser til at det ikke er personlig 
vara i Driftsstyret.  
Vedtak: Bodil Nordvik er leder av Driftsstyret, Ayzun Uzun er nestleder. 
 
Sak 04/24  Budsjett 2024 – skole/AKS  
Rektor innleder med generell informasjon om budsjettprosess og tildelingsmodellen. 
Budsjettdokumenter ble delt ut på møtet. Laila Kristiansen Laila Kristiansen går gjennom forslag til 
budsjett 2024 for skole og AKS:  
 
Kommentarer til budsjett 215 (AKS): 

• Rammen er for lav i forhold til reelle lønnskostnader (ingen kostnader for vikarer er lagt inn i 
budsjett). 

• Lønnskostnader er økt grunnet ansettelse av flere baseledere, i tillegg til flere assistenter som 
jobber 1:1 hvor vi ikke får kompensasjon.  

• Usikre tall vedrørende elevtallsendring og barn med særskilt behov, gjør at det foreløpig er 
vanskelig å sette prognose for tilskudd/ positiv justering. Prognosen vil oppdateres gjennom året 
vedrørende dette. 

• Mindreforbruk pr. 12. 2023, ca 1,37 mill. Midler må øremerkes til vikarutgifter og innkjøp. 
 
Kommentarer til budsjett 202 (undervisning): 
For å komme i null er det redusert med kr. 3.265.000 som tilsvarer: 

• 400.000 forventet høstjustering økt elevtall høst  
• 135.000 justering 135.000 vikarmidler ifm. studier vår 
• 2.000.000 forventet justering" 3 diagnoser" vår og høst 
• 730.000 redusert høst, med 2 ped / 100% stilling  
• 330.000 redusert høst, med 2 kommunale / 50% stilling 

Mindreforbruk: Ca 1,2 mill. Store deler av dette må brukes til innkjøp av nytt IKT-utstyr 
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Vedtak: DS godkjenner og vedtar Budsjett for AKS (215) og skole (202/222). 
 

Sak 05/24  Strategisk Plan 2024 
Rektor presenterer forslag til ny strategisk plan på møtet. Planen er utarbeidet på bakgrunn av innspill 
fra ansatte på skolen og er behandlet i skolens plangruppe.  Planen er oppsummert slik:  

Vi vil sikre et høyt fokus på grunnleggende ferdigheter. Gode leseferdigheter er særlig viktige for 
vår elevgruppe. Det er viktig at vi har god oversikt over elevens faglige utvikling. Vi skal derfor 
videreutvikle skjematikk/verktøy som kan hjelpe oss å ha god oversikt over elevenes progresjon i 
regning.  
God undervisning skjer ved god faglig og relasjonell klasseledelse. Vi skal derfor bevisstgjøre og 
skolere oss på god klasseledelse. Vi bringer med oss videre prinsippene i "fellesskapende 
didaktikk" som forutsetninger for god undervisning/klasseledelsen. Fellesskapsorientert 
klasseromsdidaktikk kan forebygge utenforskap og mobbing.  
Skoleledelsen skal observere undervisningen systematisk. 
I 2024 har Aktivitetsskolen flere baseledere enn tidligere. Det vil lette arbeidet med å holde godt 
fokus på læringsstøttende aktiviteter og sikre godt faglig samarbeid mellom de ansatte. 

 
Vedtak: Driftsstyret godkjenner og vedtar strategisk plan for 2024. 

 
Sak 06/24 Orienteringssaker  
fra skolen: 

- DS-møter våren 2024: 7.mars og 30.mai. Møtestart kl. 17.30 og servering fra 17.00. 
- Fullmaktsmatrise fra 28.11.2023 har blitt sendt til medlemmene. Matrisen viser oversikt 

over delegeringer fra byrådsavdeling til utdanningsdirektør og rektor. 
- 17.mai: Skolene og FAU diskutere om vi skal beholde ordningen med at skolen går i byen 

hvert år.   
 
fra FAU: Ikke noe nytt. 

 
 

  
 
Referat: Olav Knutsen 
 


